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Nejlepší hráč našeho oddílu a dlouholetá ligová opora FM Petr Buchníček se stal hostem
veřejnoprávního Českého rozhlasu. Reportérka si ho k rozhovoru pozvala, když se z tisku
dozvěděla, že působil jako rozhodčí na MS seniorů v Mariánských Lázních.

      

Dle svých slov vůbec netušila, že u královské hry je třeba rozhodčí. Pozvánka tak na sebe
nenechala dlouho čekat a výsledek si můžete pustit v tomto  odkazu . Petr byl jako vždy
zatraceně korektní.
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http://www.rozhlas.cz/vysocina/toulky/_zprava/rozhodci-v-sachu-petr-buchnicek-hlida-poradek-na-sportovisti-i-bez-pistalky--1703031

